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بازار هویج 
مصطفی دارایی نژاد، رئیس اتحادیه بارفروشان میدان مرکزی میوه و تره بار 
گفت : طی روزهای اخیر قیمت تمامی اقلام به غیر از هویج، سیب زمینی، پیاز، سبزی 
و لوبیا ۲۰ درصد کاهش یافته اســت. ازدیاد مصرف هویج به دلیل شیوع ویروس 
کرونا قیمت این محصول را دچار نوسان کرده است. گرچه هر کیلو هویج با نرخ ۲۰ 
هزار تومان در مغازه ها باید عرضه شود، متاسفانه برخی مغازه داران با قیمت های 
بالاتری این محصول را عرضه می کنند. در ایام  محرم پیش بینی می شود که قیمت 

میوه مجدد شکسته شود .

اخبار ویژه ...

رشد قیمت ها 

حرام است

یاد می گیرد!

باید اخراج شود

به شدت تنبیه شود

واکنش سعید محمد 

آچار به دست 

در امنیت هستند

آزادی ۱۰ زندانی

تحریم کرد

غیبت نمکی 

روند قیمت های بازار ارز در هفته ای که گذشت، صعودی بود، به طوری که قیمت 
ارزهای شاخصی چون دلار و یورو به سطح قیمت های آبان ۱۳۹۹ بازگشت. قیمت 
دلار در این هفته به آسانی وارد کانال ۲۶ هزار تومانی شده و به سرعت با رد شدن 
از مرز ۲۶ هزار و ۵۰۰ تومان به سطح قیمتی دلار در آبان ماه سال گذشته بازگشت. 
در شرایطی هم که مشخص نیست چه برنامه و سیاستی برای مدیریت بازار به کار 

گرفته خواهد شد، افزایش روند قیمت ها دور از انتظار نبود.

امام جمعه مشــهد گفت :عزاداری برای امام حسین)ع( بالاترین عبادت است، اما 
عبادت را نمی توان با فعل حرام انجام داد. عدم رعایت پروتکل های بهداشــتی در 
مراسم عزاداری امام حسین)ع( حرام است و با انجام کار حرام نمی توان برای این 
امام بزرگوار عزاداری کرد. در شرایط کنونی، ماسک نزدن حرام و منکر است. عده ای 
که ماسک نمی زنند و فکر می کنند شهامت دارند، باید بدانند این شهامت نیست، 
بلکه تجاهر به معصیت است و شما هم اگر نهی از منکر نکنید، در برابر این معصیت 

بی تفاوت هستید. 

مجید ابهری، رفتارشــناس حامی رییسی در کلاب هاوس گفت: می گویند آقای 
عبداللهیان، وزیر خارجه پیشــنهادی دولت انگلیســی بلد نیست، مگر بلینکن 
وزیرخارجه آمریکا فارسی بلد است؟ خب عبداللهیان انگلیسی به مرور یاد می گیرد!

مسیح مهاجری، مدیرمســئول روزنامه جمهوری اسلامی نوشت: اینکه وزارت 
امورخارجه کشورمان سفیرروسیه را احضار کرده و او نیز به خاطر عکس موهنی که 
از خود و سفیر انگلیس درجایگاه ویژه سران کشور های روسیه، انگلیس و آمریکا در 
سفارت روسیه در تهران در دوران اشغال ایران توسط متفقین منتشر کرده عذرخواهی 
نموده، لازم بود، اما کافی نیست. اکنون در برابر اقدام توهین آمیزی که سفیر روسیه 
انجام داده اگر برخورد قاطعی با او صورت نگیرد، طمع ورزی های روســیه بیشتر 

خواهد شد و چنین چیزی برای ملت ایران قابل تحمل نیست

حجت الاسلام سیدمحمدعلی آل هاشم اظهار داشت: اولین اولویت دولت مردمی، باید 
رفع مشکلات اقتصادی از طرق تقویت تولید داخلی ، وارد کردن مردم در میدان اقتصاد، 
ایجاد اشتغال برای جوانان  ، حفظ و تقویت ارزش پول ملّی  و حل مشکل گرانی  باشد. 
وی افزود: سفیر جدید انگلیس که سابقه امنیتی دارد، در آغاز مأموریتش باید به شدت 
تنبیه شود تا مراقب رفتارش باشد. آل هاشم گفت: رفتار سفیر روسیه دور از انتظار بود 
و انتشار یک متن دو پهلو، این رفتار بی ادبانه را جبران نمی کند. وی باید با صراحت 
از ملت ایران عذرخواهی کند. امام جمعه تبریز اضافه کرد: جنگ نرم »احساسات را 
درگیر می کند.« مخاطبان در شرایطی که احساساتی شوند، هم شایعات و فیک نیوزها 

را راحت تر می پذیرند و هم امکان رفتارهای تکانشی بیشتری را دارند.

سعید محمد فرمانده پیشین قرارگاه سازندگی خاتم الانبیاء به لیست پیشنهادی وزرای 
رئیسی واکنش نشان داد.سردار سعید محمد در توییتی نوشت:»ضمن عرض تسلیت 
ایام و آرزوی قبولی عزاداری های هموطنان عزیزانتخاب اعضای کابینه از اختیارات 
مســلم ریاست محترم جمهور می باشد لذا با ادای احترام، آرزومند موفقیت همه 
عزیزان معرفی شده در کابینه جهت حل مشکلات مردم عزیز هستم.«گمانه زنی هایی 

درباره احتمال حضور محمد در کابینه رئیسی یا شهرداری تهران وجود داشت.

حسن غفوری فرد از اعضای جبهه پیروان خط امام و رهبری گفت: به نظر می رسد 
کابینه پیشنهادی برای خدمت و پر کردن گسل های اجتماعی بسیار آماده است.

در مجموع من فکر می کنم یک کابینه کاری و جدی خواهد بود. به قول مهندسان، 
آچار به دســت هســتند افرادی چون آقای رستم قاســمی، آقای ضرغامی، آقای 
محرابیان، آقای سجادی در این سطوح کار کرده اند و فقط پشت میز نشین نبودند و 
اهل کار هستند.مثلا آقای میرکاظمی قبلا وزیر تجارت بودند، حداقل ۸، ۱۰ نفر از 
اینها چهره های شناخته شده سیاسی و کاری هستند و ترکیبی از چهره های شناخته 
و کاری هستند،  برعکس کابینه های قبلی که بیشتر حرف و وعده و سخن و سخنرانی 
بود. به نظر می رسد اینها کابینه کاری باشند و انشالله که موفق شوند مشکلات کشور 
را حل کنند. آقای رئیسی وقتی در دستگاه قضا و آستان قدس بودند فرد بسیار کاری 
و فعالی بودند و در مجموع حتما کابینه ایشان از کابینه یازدهم و دوازدهم موفق تر 

خواهند بود.

سخنگوی طالبان تاکید کرد: تمامی دیپلمات ها از جمله جمهوری اسلامی ایران در 
امنیت هستند و کسی با آنها کاری ندارد.ذبیح الله مجاهد سخنگوی طالبان گفت: 
تصریح می کنیم که تمام دیپلمات های کشورهای خارجی که در افغانستان بوده در 
امنیت هستند و با هیچ مشکلی مواجه نمی شوند، به خصوص دیپلمات های کشور 
جمهوری اسلامی ایران که در هرات و سایر مناطق هستند از امنیت برخوردارند و 
کسی با آنها کاری ندارد.وی خاطرنشان کرد: ما هم به امنیت آنها اولویت داده و متوجه 

هستیم، مشکلی ان شاءالله نخواهد بود.

سید عباس عراقچی، معاون سیاسی وزیر امور خارجه ایران خطاب به وزیر خارجه 
انگلیس نوشت: شما بهتر از هر کس دیگری می دانید توافق برای آزادی ۱۰ زندانی 

هفته ها پیش به سرانجام رسید، ولی دوستان شما در واشنگتن مانع شدند.

وزارت خزانه داری آمریکا در بیانیه ای اعلام کرده چند فرد و شــخص را به بهانه 
مشــارکت در یک »شبکه قاچاق نفت« که از نیروی قدس سپاه پاسداران انقلاب 

اسلامی حمایت می کند تحریم کرده است.
آمریکا یک فرد، چهار شــرکت و یک نفتکش را به بهانه حمایت از نیروی قدس 

سپاه تحریم کرد.

جلســه کمیته های تخصصی ستاد ملی مقابله با کرونا، به ریاست رئیسی، رئیس 
جمهور برگزار شد. 

آنطور که از تصاویر منتشرشده در سایت ریاست جمهوری پیداست، سعید نمکی 
در این جلسه حضور نداشته است.

فاز جدید همکاری های تهران- مسکو
 در دولت سیزدهم 

»ویاچسلاو ولودین« رییس مجلس دومای دولتی روسیه 
در حاشیه مراسم تحلیف  سید ابراهیم رئیسی به عنوان 
رئیس جمهــوری جدید ایران با ابلاغ تبریک و آرزوی 
موفقیت خــود و ولادیمیر پوتین رییس جمهوری این 
کشور برای دولت سیزدهم و رییس جمهوری اسلامی 
ایران بر لزوم ارتقای سطح همکاری های دو کشور در همه 

زمینه ها تاکید کرد.
به گفته کارشناســان روس همکاری ایران و روسیه به 
عنوان دو کشوری که از حسن همجواری برخوردارند و 
در بسیاری از مسائل بین المللی اتفاق نظر دارند می توانند 
در دولت جدید ایران در رفع بسیاری از موانع بخصوص 

در زمینه اقتصادی و فرهنگی راهگشا باشند.    
همکاری روسیه با ایران در دوره دولت رئیسی

»گورک میرزایان« اســتاد دانشــگاه مالی تحت نظارت 
ریاست جمهوری روسیه و از خبرنگاران امور بین المللی 
این کشــور معتقد اســت که در شرایط کنونی و با آغاز 
فعالیت دولت جدید تهران، ایران و روســیه برای مقابله 
با چالش ها و تهدیدها باید ساختار همکاری های خود 
را گسترش دهند و همه شرایط برای توسعه همکاریها 

فراهم است.  
وی به طرح امنیتی روسیه برای خلیج فارس اشاره کرد و 
افزود: این طرح زمینه خوبی را برای تامین امنیت خلیج 
فارس و همکاری های کشورهای منطقه در این پهنه آبی 

فراهم می کند.
خبرنگار امور بین المللی روســیه به مساله افغانستان به 
عنوان عرصه دیگری برای همکاری مسکو و تهران اشاره 
کرد و گفت: روسیه از مشارکت ایران در مذاکرات برای 

حل مسائل افغانستان حمایت می کند.
وی با اشــاره به اینکه ایران بازیگر مهم در منطقه است 
و مرزهــای طولانی با افغانســتان دارد، غیاب تهران در 
مذاکرات گروه تروئیکای گسترش یافته شامل روسیه، 

آمریکا، چین و پاکستان را غیرمنطقی خواند.
به گفته میرزایان، ایران و روســیه همچنین می توانند در 
چارچوب طرح راهگذر بین المللی شمال-جنوب نیز 
مشارکت گسترده ای داشته باشند. وی خاطرنشان کرد که 
این طرح هند را از طریق ایران و روسیه به اروپای شمالی 
متصــل می کند و انتقال محموله ها از طریق آن حداقل 

۱۰ روز مسیر کوتاهتر نسبت به کانال سوئز می پیماید.
خبرنگار امور بین المللی روسیه معتقد است که مشارکت 
ایران و روسیه برای حل مسائل امنیتی مناطق حائل بین 
دو کشور ازجمله قفقاز و دریای خزر بسیار مهم است و 
این دو بازیگر می توانند در شکوفایی این مناطق و حل و 
فصل مسائل موجود، همکاری گسترده ای داشته باشند و 
مسکو برای چنین تعاملی با تهران آماده است و پیام هایی 
که از ایران می رسد هم حاکی از نگاه مثبت سران ایران به 
گسترش همکاریهای دوجانبه و ارتقاء سطح همکاریها 

به سطح جدید و بالاتر است.  
ایران و روسیه در دولت آینده تلاش بیشتری برای 

تقویت روابط خواهند داشت
اسماعیل شعبانف عضو شورای روابط بین اقوام که زیر 
نظر ولادیمیر پوتین رییس جمهوری روســیه فعالیت 
می کند نیز با بیان اینکه دوره ریاست جمهور جدید ایران  

دوره ای تاثیر گذار برای ایران و منطقه خواهد بود، اظهار 
امیدواری کرد که در دوره ریاســت جمهوری رئیسی، 
روابط فدراســیون روسیه و جمهوری اسلامی ایران به 

رغم برخی مشکلات به سطح بالاتری ارتقاء کند.  
این فعــال اجتماعی فرهنگی روس ســطح مبادلات 
اقتصادی و بازرگانی ایران و روســیه را ناکافی خواند و 
برای افزایش همکاری های دو کشور در این عرصه در 

دوره رئیس جمهوری جدید ایران ابراز امیدواری کرد.
شعبانوف گفت: اطمینان  دارم در دوره ریاست جمهوری 
رئیسی، ایران در تحکیم روابط دوستانه با روسیه تلاش و 
عزم بیشتری خواهد داشت. وی همچنین ابراز امیدواری 
کرد که در دوره ریاســت جمهوری رئیسی، وضعیت 
کشورهای همســایه ازجمله در منطقه قفقاز جنوبی با 

تلاش های ایران حل و فصل شود.
روابط ایران و روسیه مستحکم می شود

کاظم جلالی سفیر جمهوری اسلامی ایران در روسیه می 
گوید: پیام مبادله شده در سال میلادی جاری  بین رهبران  
دو کشور نشانگر تاکید دو طرف برای توسعه روابط هست 
و خوشبخانه در حوزه های مختف روابط ما روز به روز 
در عرصه های سیاسی، نظامی، فنی، فرهنگی و اقتصادی 
گســترش یافته و هم اکنون با شتاب در حال پیش رفتن 
اســت و در دولت جدید ایران نیز با توجه به اراده و عزم 

جدی دو طرف امیدواریم تعاملات مستحکم تر شود.
وی تصریح کرد: دو ملت ایران و روسیه از سابقه تمدنی 
بالا و از روابط دیرینه خوبی با هم برخوردارند و این روابط 
در وضعیت کنونی در بهترین وضعیت خود قرار دارد و 
در مقطع کنونی نیز، اشــتراک نظر بین رهبران دو کشور 

باعث روابط بهتر دو کشور شده است.
جلالی با بیان  اینکه هر دو کشــور در موضوع مدیریت 
جهانی در تقابل با یکجانبه گرایی نظرات مشترکی دارند، 
افزود: تهران و مســکو در عرصه بین الملی قدرتمند و 
از توانمندهای بالفعل و بالقوه زیادی برخوردار هستند.  

همکاری های تهران - مسکو در ابعاد مختلف در حال 
توسعه است 

»ویاچسلاو ولودین« رییس مجلس دومای دولتی روسیه 
در حاشبه مراسم تحلیف آیت الله سید ابراهیم رئیسی به 
عنوان رئیس جمهوری جدید ایران یادآور شد که روسیه 

اهمیت زیادی به توســعه روابط با ایران می دهد. روابط 
بین پارلمانی دو کشــور به شکل مؤثری در فرمت های 
گوناگون در حال توسعه است. ویچسلاو والودین گفت: 
»لازم است است هرکاری انجام تا این روند حفظ شود«.
وی همچنین آمادگی پارلمان روسیه برای نقش آفرینی در 
این راستا اعلام و تصریح کرد: پیشنهاد شما برای نهایی 
کردن سند همکاری های جامع ایران و روسیه  را به رییس 

جمهوری منتقل می کنم.
رییس دومای دولتی روسیه با بیان اینکه کشورش همواره 
حامی گســترش روابط با ایران در عرصه های مختلف 
بوده است، خاطرنشان کرد: روابط دو کشور هنوز با سطح 
مطلوب فاصله دارد و بنده نیز به سهم خود تلاش خواهم 
کرد در چارچوب روابط پارلمانی با ایران، سیاست ارتقای 

سطح روابط را تسریع کنیم.
ولودین گفت: تحریم ها علیه ایران و روســیه با هدف 
تضعیف کشورهای ما وضع شدند، اما ما در کنار هم  برای 
گسترش تعاملات و پیشرفت بر این موانع غلبه خواهیم 

کرد.
استقبال گرم مقامات روسیه از دولت رئیسی

به دنبال اعلام پیروزی رســمی سیدابراهیم رئیسی در 
ســیزدهمین دوره انتخابات جمهوری اســلامی ایران  
بلافاصلــه پیام های تبریک روســی به رئیس جمهور 
منتخب ابراز شــد و ولادیمیر پوتین رئیس جمهوری 
روسیه نخست رئیس جمهوری در جهان بود که به رئیسی 
تبریک گفت. به دنبال آن دیگر مقامات و شخصیت های 
روسیه هم برای رئیســی پیام تبریک فرستادند و دوره 

جدید را تقویت و شکوفایی روابط نام نهادند.
تاکید بر اهمیت و ضرورت افزایش همکاری ها و تقویت 
روابط موضوع اصلی پیام ها و بیانیه های تبریک مقامات 
و شخصیت های روس به حجت الاسلام سید ابراهیم 
رئیسی، رئیس جمهوری منتخب جمهوری اسلامی ایران 

بوده است.
آندری فورسنکو دستیار ویژه رئیس جمهور روسیه در 
دیدار با سفیر ایران برای تقدیم پاسخ سید ابراهیم رئیسی، 
رئیس جمهوری منتخب کشورمان به پیام تبریک پوتین 
گفت: تقویت و تحکیم روابط ایران و روسیه در شرایط 

پیچیده جهانی ضرورتی اجتناب ناپذیر است.

    سرویس سیاسی - روسیه اولین کشوری بود که مقاماتش از انتخاب آیت الله سیدابراهیم رئیسی به عنوان رئیس جمهوری اسلامی ایران 
و شروع به کار دولت جدید استقبال گرمی نشان دادند و روابط طرفین را در دوره جدید مستحکمتر پیش بینی کرده اند از این روکارشناسان 

دوره ای از همکاری های جدید برای دو کشور پیش بینی می کنند. 

مخالفان استعفای زاکانی تاکید کردند:

زاکانی از تخصص لازم برای 
شهرداری تهران برخوردار نیست 

سرویس سیاسی- مخالفان استعفای زاکانی از نمایندگی مردم قم تاکید داشتند که 
وی از تخصص لازم برای ایفای نقش شهرداری برخوردار نبوده و باید در سمت 

نمایندگی جهت اجرای وعده هایی که به مردم قم داده است باقی بماند. 
نمایندگان مجلس شــورای اسلامی در جریان جلسه علنی صبح دیروز  )شنبه( 

مجلس تقاضای استعفای علیرضا زاکانی نماینده مردم قم را بررسی کردند.
محمد باقری بناب در مخالفت با این درخواست بیان کرد: بحث مهم و اساسی 
که در کشور ما مغفول مانده است تخصص و تعهد است؛ مگر ما افراد متخصص 
در کشور کم داریم که اعضای شورای شهر آقای زاکانی را به عنوان شهردار تهران 
انتخاب کردند؟ آقای زاکانی از تخصص لازم برای این سمت برخوردار نیستند. تا 
به کی ما باید از این نقطه ضربه بخوریم؟ هرگاه افراد غیرمتخصص را در سازمان ها 
و نهادها قرار دادیم عملا دیدیم که کارایی ندارند. مگر سمت نماینده مردم قم بودن 
کمتر از شهرداری تهران است؟ ایشان که مدعی هستند قم قلب تپنده اسلام است 

پس نماینده این حوزه بمانند.
ولی الله بیاتی در مخالفت با درخواســت استعفای زاکانی تصریح کرد: مردم قم 
از آقای زاکانی ناراحت هستند چرا که ایشان قول ها و وعده هایی را به مردم در 
زمان کاندیداتوری برای نمایندگی مجلس شورای اسلامی داد اما یکباره ایشان 
هم برای انتخابات ریاســت جمهوری و هم برای انتخابات شهرداری پیش قدم 
شدند. بنده با توجه به سوابق اجرایی که در حوزه مدیریت شهری دارم باید بگویم 
شهردارانی که از سابقه اجرایی در این حوزه برخوردار نیستند نمی توانند عملکرد 
موفقی داشته باشند. آقای زاکانی نیز از سابقه اجرایی در این حوزه برخوردار نیست 
از ســویی دیگر ایشــان فردی انقلابی و متعهد است اما در خصوص شهرداری 
غیرمتخصص می باشــد. ۸۰ درصد بودجه شهرداری مربوط به حوزه عمرانی 
است باید فردی متخصص در این حوزه قرار گیرد از سوی دیگر اگر قرار باشد 
مبارزه با فساد صورت بگیرد در مجلس و مرکز پژوهش ها نیز می توان این کار 

را جدی تر دنبال کرد.
سید البرز حسینی در مخالفت با این درخواست بیان کرد: مجلس شورای اسلامی 
در روزهای اخیر در معرض تصمیمات مهمی است که مورد سنجش افکار جامعه 
قرار می گیرد. آقای زاکانی همکاری دلسوز و صاحب تجربه در حوزه مسائل تقنینی 
است اما از زمانی که حضور ایشان در شهرداری مطرح شد این سوال در ذهن بنده 
مطرح شده که چقدر ایشان در این حوزه تخصص دارند؟ مقام معظم رهبری تاکید 
کردند که نمایندگان مجلس کمتر در حوزه های دیگر حضور یابند. فضای کابینه 
دولت با شهرداری تهران متفاوت است. آیا قبل از این که ایشان کاندیدای ریاست 
جمهوری شوند یا کاندیدای مجلس شورای اسلامی شوند به این موضوع فکر 
کرده اند؟ مگر وسعت تصمیم  گیری در مجلس یا مرکز پژوهش ها چقدر کمتر 
است که ایشان می خواهند به شهرداری بروند؟ شهرداری تهران بالغ بر 7۰ هزار 
نفر جمعیت نیروی انسانی دارد آیا در بین آنها شش یا هفت نفر نخبه برای حل 

مشکلات این حوزه وجود ندارد؟
محمد وحیدی در مخالفت با این درخواست بیان کرد: تنها واژه ای که در تعریف 
وظایف شورای شهر وجود ندارد پرداختن به مسائل سیاسی است آیا اگر در زمان 
رای دادن به اعضای شورای شهر ملزم بودند که اسم شهرداران را نیز ذکر کنند آیا 
چنین انتخابی داشتند؟ آقای زاکانی یک چهره سیاسی ملی است. ما مخالف این 
نیستیم که ایشان در مسئولیت های مختلفی قرار گیرند اما نباید اجازه داد تا از مجلس 
به شهرداری بروند. این به نوعی تضعیف مجلس شورای اسلامی است. چندی 
پیش ما به دلیل انتخاب شهرداران غیرمتخصص کارت زرد به وزیر کشور دادیم 

حال چرا اصرار داریم فردی که تخصص لازم را ندارد را به شهرداری بفرستیم؟
مهرداد گودرزوند چگینی در مخالفت با این درخواست بیان کرد: وظایف نمایندگی 
در اصول مختلف قانون اساسی ذکر شده است با استعفای ایشان چندین اصول 
قانون زیرپا گذاشته می شود. چرا باید از یک جایگاهی که سطح بین المللی دارد 
به شهرداری کوچ کنند؟ اکنون انتخابات میان دوره مجلس شورای اسلامی برگزار 
نشده و تا پایان دوره مردم قم نماینده نخواهند داشت. ایشان در سخنرانی های خود 
قول های مختلفی به مردم قم دادند چرا ایشان صحبت های رهبری را به نفع خود 
تفسیر کردند. رهبری به صراحت نمایندگان را منع کردند تا برای سمت گرفتن 
حرص داشته باشند. گرفتن پست از اعضای شورای شهر قطعا نیاز به رایزنی دارد 
نماینده ای که ادعای انقلابی گری دارد نباید صحبت های رهبری را به نفع خود 

تفسیر کند.

ســرویس سیاسی-  یک عضو کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس شورای 
اسلامی با اشاره به روند کند واکسیناسیون عمومی در کشور بیان کرد: صادرات 
واکسن فعلا لازم نیست، به همین واکسیناسیون مردم در داخل کشور توجه کنید. 
امانقلیچ شادمهر در گفت و گو با ایسنا با اشاره به شرایط بحرانی کشور در حوزه 
شــیوع کرونا ویروس عنوان کرد: برای برون رفت از این شــرایط واکسیناسیون 
عمومی مردم را تسریع کنیم، واکسیناسیون تاکنون به کندی پیش رفته است و صرفا 
شاهد سخن گفتن ها بوده ایم، سخن گفتند از اینکه ما به خارج از کشور واکسن 
صادر خواهیم کرد، صادرات واکسن فعلا لازم نیست به همین واکسیناسیون مردم 

در داخل کشور توجه کنید.
وی با بیان اینکه تنها راه خروج از این شرایط واکسیناسیون عموم می باشد، عنوان 
کرد: راه دیگر ایمنی جمعی و ابتلا همگانی است، اما باز هم بهترین راه حل شتاب 
گرفتن واکسیناسیون است، شرایط در بیمارستان ها وضعیت خوبی ندارد و بیماران 
در نیم متری هم بســتری هستند، در حوزه انتخابیه من هم در این روزها شرایط 
مبتلایان و فوت شدگان اصلا مطلوب نیست، کمبود کپسول های اکسیژن و کمبود 
دارو در داروخانه ها ما را با مشــکل روبه رو کرده اســت، متاسفانه در این شرایط 
شاهد فعالیت مافیای دارو هستیم؛ به گونه ای که داروها در بازار آزاد به وفور یافت 
می شــود ولی در داروخانه ها کمبود وجود دارد، بارها همراه با مســئولین حوزه 
انتخابیه موضوع را پیگری کردیم، بیمارســتان های حوزه انتخابیه شرایط خیلی 

بدی دارد، واقعا درمانده شدیم.
نماینده مردم گنبدکاووس در مجلس شورای اسلامی عنوان کرد: پرستاران و کادر 
درمان ما خسته و بیماران در حال از دست رفتن هستند، شب و روزی نیست که 
نبینیم خانواده ای عزادار شده است، بر همین اساس در این وضعیت که دولت و 
ستاد ملی مبارزه با کرونا شرایط را رها کرده است، از سپاه و بسیج می خواهیم آتش 
به اختیار به موضوع ورود کنند و کشور را از این وضعیت خارج سازند، قرنطینه 
تشدید شود، کنترل ورودی و خروجی استان ها هم باید مورد توجه این عزیزان 
باشد، چاره ای غیر از این نیست صرفا با تعطیل کردن دردی دوا نمی شود، جبران 
کمبود دارو و  کپسول اکسیژن که به مرز بحران رسیده و تسریع در واکسیناسیون 

قطعا باید در دستور کار باشد.

آگهی مزایده عمومی 

ســازمان جهادکشاورزی استان هرمزگان در نظر دارد در در اجرای جزء 2 بند )د( تبصره 12 قانون بودجه سال 1400 کل 
کشور، املاک ذیل را از طریق مزایده عمومی به فروش برساند. متقاضیان می توانند جهت کسب اطلاعات بیشتر و همچنین 
دریافت اسناد و مدارک شرکت در مزایده پس از درج آگهی نوبت دوم به سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به 

آدرس www.setadiran.ir مراجعه نمایند.

تضمین شرکت در مزایده به صورت ضمانت نامه بانکی و یا فیش نقدی واریزی به حساب شماره 4062042007685695 
)شماره شبا IR530100004062042007685695( نزد بانک مرکزی جمهوری اسلامی ایران به نام تمرکز سپرده سازمان 
جهادکشاورزی استان هرمزگان می باشد. مزایده فوق با هر تعداد شرکت کننده قابل قبول بوده و پاکات پیشنهاد قیمت 
باز شده و برنده اعلام می گردد. ضمناً کلیه هزینه های مربوط به نقل و انتقال سند ملک، عوارض شهرداری، بیمه، مالیات، 

هزینه انتشار آگهی و غیره به عهده برنده مزایده می باشد.
سازمان جهادکشاورزی استان هرمزگان شناسه:  1176928

  عمومی گهی مزایدهآ 
از طریق مزایده عمومی به فروش را ذیل  ملاکا، کل کشور 2011قانون بودجه سال  22بند )د( تبصره  2در اجرای جزء در  اورزی استان هرمزگان در نظر داردجهادکش سازمان

دولت  سامانه تدارکات الکترونیکیدرج آگهی نوبت دوم به  پس ازشرکت در مزایده مدارک اسناد و ب اطلاعات بیشتر و همچنین دریافت رساند. متقاضیان می توانند جهت کسب
 .نمایند مراجعه www.setadiran.irبه آدرس  )ستاد(

شماره فراخوان در 
 سامانه ستاد

قیمت پایه  کاربری مساحت )مترمربع( بخش پلاک ثبتی اصلی و فرعی
 )ریال(

مبلغ تضمین 
 )ریال(

 آدرس
 محوطه سازی اعیان عرصه

ششدانگ عرصه و اعیان پلاک ثبتی  3000002373000002
  37قطعه  604فرعی از اصلی  444

مسکونی و دارای -تجاری 670 430 470 بندرعباس 6
 37فاز  2امتیاز یک رشته برق 

رشته برق تک فاز  2آمپر و 
امتیاز آب آمپر و یک فقره  37

 نیم اینچ

بندرعباس، خواجه عطاء،  4.723.437.000 00.447.700.000
 روبروی خوابگاه علوم پزشکی

اعیان پلاک بدون ششدانگ عرصه  3000002373000004
  6020فرعی از  63723ثبتی 

 مسکونی و دارای امتیاز برق - - 24/333 قشم 7
 

کوش، قشم، درگهان، محله  377.406.000 7.662.730.000
 جنب مسجد بلال حبشی

اعیان پلاک بدون ششدانگ عرصه  3000002373000007
6020فرعی از  63727ثبتی   

 مسکونی و دارای امتیاز برق - - 44/370 قشم 7
 

قشم، درگهان، محله کوش،  207.334.000 4.634.730.000
 جنب مسجد بلال حبشی

اعیان پلاک بدون ششدانگ عرصه  3000002373000004
6020فرعی از  63720ثبتی   

 مسکونی و دارای امتیاز برق - - 77/336 قشم 7
 

قشم، درگهان، محله کوش،  374.373.700 7.007.470.000
 جنب مسجد بلال حبشی

اعیان پلاک بدون ششدانگ عرصه  3000002373000003
6020فرعی از  63740ثبتی   

برقمسکونی و دارای امتیاز  - - 27/334 قشم 7  
 

قشم، درگهان، محله کوش،  340.203.700 7.304.070.000
 جنب مسجد بلال حبشی

پلاک ثبتی  ششدانگ عرصه و اعیان 3000002373000007
  3730فرعی از اصلی  62

یک و دارای  مسکونی-تجاری 473 644 66/467 بندرلنگه 36
آمپر و  37فاز  2برق رشته 

 یک فقره امتیاز آب نیم اینچ 

 پارسیان، خیابان رازی 6.260.430.000 34.277.400.000

مرکزی نزد بانک ( IR720600004043043003477407)شماره شبا  4043043003477407تضمین شرکت در مزایده به صورت ضمانت نامه بانکی و یا فیش نقدی واریزی به حساب شماره 
برنده اعلام  باز شده و مزایده فوق با هر تعداد شرکت کننده قابل قبول بوده و پاکات پیشنهاد قیمتمی باشد.  استان هرمزگان جهادکشاورزیسازمان به نام تمرکز سپرده جمهوری اسلامی ایران 

 باشد.به عهده برنده مزایده می هزینه انتشار آگهی و غیره بیمه، مالیات، ، شهرداری عوارض، به نقل و انتقال سند ملک هزینه های مربوطکلیه ضمناً می گردد. 

 سازمان جهادکشاورزی استان هرمزگان

 

نوبت اول

شادمهر نماینده مردم گنبدکاووس در مجلس:

صادرات واکسن نخواستیم، 
مردم را واکسینه کنید

شریعتی رئیس فراکسیون شهید دیالمه مجلس: 

وزرای مرتبط با کوچکترین پرونده فساد را بر نمی تابیم
سرویس سیاسی-رئیس فراکسیون شهید دیالمه مجلس 
شورای اسلامی، تاکید کرد: فراکسیون در بررسی کارنامه 

وزرای پیشنهادی بر شفافیت و فساد ستیزی تاکید دارد. 
مالک شریعتی نیاسر نماینده مردم تهران در مجلس شورای 

اسلامی، در صفحه شخصی خود در توئیتر، نوشت:
»در جلســه با وزرای پیشنهادی، فراکسیون  شهید دیالمه 

علاوه بر شــرایط لازم )توانمنــدی، تخصص( بر چند 
موضوع محوری تمرکز خواهد داشت:  

شفافیت  -    فسادستیزی.
مــا وزرای چند هزار میلیاردی و یا مرتبط با کوچکترین 
پرونده فساد را بر نمی تابیم. البته آرزو داریم که هیچکدام 

ان شاءالله مشکلی نداشته باشند.«

رئیس مجلس شــورای اسلامی در جلسه علنی دیروز  
مجلس نامه معرفی وزرای پیشنهادی دولت سیزدهم را 
اعلام وصول کرد و قرار اســت  تا  روز سه شنبه کارنامه 
و برنامــه های وزرای پیشــنهادی در کمیســیون ها و 
فراکسیون های مجلس شــورای اسلامی مورد بحث و 

ارزیابی قرار گیرد.


